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TISKOVÁ ZPRÁVA 
 

 

KD Havlovice, 21. 11. 2024 
 
 

X. Venkovská konference – komiksy, spisovka a sněm MAS 
 

Jubilejní X. Venkovská konference měla ve čtvrtek 21. listopadu 2024 rozhodně co 
nabídnout. Pestrý program odstartovalo v Havlovicích již v deset dopoledne setkání tvůrců 
regionálních komiksů. Následovalo školení ředitelů ZŠ a MŠ z Trutnovska zaměřené na 
elektronickou spisovou službu a vše vyvrcholilo večerním sněmem Místní akční skupiny 
Království – Jestřebí hory, o.p.s.  

Sdílecí setkání tvůrců komiksů zaměřených na region se konalo v rámci projektu 
Místní akční plán (MAP) Trutnovsko IV, který naše MAS realizuje. Do kulturního domu 
v Havlovicích dorazilo s pedagogickým doprovodem šest desítek autorů komiksových příběhů 
ze základních škol z Horního Maršova, Vlčic, Havlovic a také ze ZŠ Úpice-Lány. Premiérově 
zde bylo všech 31 děl vystaveno. Účastníci si vyměnili zkušenosti z tvorby a také zodpověděli 
dotazy Petra Kalouska, který už pracuje na speciální publikaci zaměřené právě na 
komiksovou tvorbu na ZŠ.  

Na čtrnáctou hodinu dorazili do Havlovic ředitelé základních a mateřských škol. 
Zástupce společnosti Galileo Corporation Filip Šikola je zasvětil do tajů elektronické spisové 
služby (ESS), která efektivně obstará široké spektrum úkonů prováděných s dokumenty. Na 
školách budou muset tento instrument povinně používat od 1. ledna 2027, nebylo ovšem od 
věci cenné informace načerpat v předstihu.  

 Celodenní program vrcholil od půl šesté večer sněmem MAS. Úvod obstaral tradičně 
ředitel MAS Jan Balcar. Sněm byl volební, po rekapitulaci stavu partnerské základny se proto 
aktualizovalo složení Programového, Kontrolního i Výběrového výboru MAS. V Havlovicích 
byla také odsouhlasena Závěrečná evaluační zpráva SCLLD za období 2014–2020. Zazněly zde 
rovněž informace o podání nové žádosti v rámci operačního programu (OP) Zaměstnanost 
plus 2021-2027 nebo o výzvách programového období 2021–2027, které se týkaly OP TAK, 
PRV či IROP.  

Během Sněmu rovněž došlo na hodnocení letošních akcí pořádaných pod hlavičkou 
MAS. Jednalo se o tradiční Olympiádu pro starší a dříve narozené v Havlovicích, další 
inspirativní výjezd do Českého Švýcarska a řeč byla taktéž o naší účasti na vyhlášení soutěže 
„Babička roku“. Přiblíženy byly také aktuální informace týkající se časopisu Společník, 
spolupráce s Celostátní sítí pro venkov nebo projektů Nová zelená úsporám Light, Místní 
akční plán Trutnovsko či Poznáváme kraj II. V neposlední řadě byl zhodnocen náš servis 
Společenství obcí Podkrkonoší a Svazku obcí Jestřebí hory, služby GDPR a podobně. Zaplněný 
sál vyslechl také report Honzy Balcara, Vladimíra Provazníka a Stanislava Řezníčka o naší 
pomoci nedávno zaplaveným oblastem. Za dlouholetý obětavý přínos pro region se děkovalo 
Vladimíře Pátkové, Petru Kalouskovi, Petru Baculákovi, Honzovi Šídovi i Romanu Lindauerovi.  

Během Sněmu se plánovaly aktivity na rok 2025. Ve dnech 2. – 4. dubna pojedeme za 
poznáním a inspirací společně s kolegy z MAS Broumovsko, kteří na havlovickém sněmu 
nechyběli. Olympiádu pro starší a dříve narozené máme v kalendáři zakroužkovanou s datem 
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4. září 2025. Sečteno, podtrženo - jubilejní X. Venkovská konference se zdařila. Přispěl 
k tomu i kvalitní servis společnosti Orange Catering, která opět zajistila výborné občerstvení.  

 
Petr Záliš 
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